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REGISTER: Sammanträde nr 4/2024-04-24 
 
§ 28 Mötets öppnande 

§ 29 Godkännande av dagordning 
 
§ 30 Justering av föregående protokoll (2025-03-13) 
 
§ 31 Inför Stångaspelen 2025 

a) Avtal – FGI/SIF/FS 
b) Sponsring 
c) Bilaga Gotlands Gratistidning 
d) Marknadsföring 
e) Entréer och anmälningsavgifter 
f) Priser 
g) Inbjudan 
h) Arena 
i) Pärk 
j) Varpa 
k) Stangmalmen – bevattning/planer/underhåll/service 
l) Mat & Festarrangemang 
m) Ljud 
n) Försäkringar 
o) Tillståndsansökan 
p) Organisation/ansvarsområden 
q) Webbsändning 
r) Sjukvård 

 
 
§ 32 Övriga frågor 
  a) SM-status 
  b) Kommittémöte den 6 maj (samt uppgifter som mötet hänskjuter till dessa) 
  c)  
  
§ 33 Kommande möte 
 
§ 34 Mötets avslutande 
___ 
 
 
 
Förkortningar 
FGI  –  Föreningen Gutnisk Idrott 
SP  –  Stångaspelen 
GVF  –  Gotlands Varpaförbund 
SVF  –  Svenska Varpaförbundet 
GI  –  Gotlands Idrottsförbund 
SIF  –  Stånga IF 
FS  –   Föreningen Stangmalmen
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§ 28 Mötets öppnande 
Ordförande Mikael Nilsson hälsade alla välkomna och förklarade mötet som öppnat. Mötet 
började med att presentera sig för de två nyinvalda i styrelsen, Alice Olsson och Per-Erik 
Larsson.  
_ 
 
§ 29 Godkännande av dagordning 
Föredragningslistan fastställdes efter justering.  
_ 
 
§ 30 Justering av föregående protokoll (2025-03-13) 
Det kvarvarande protokollet att justera läggs på kansliet att signeras senare av Olof 
Thomsson. 
Övriga protokoll från årsmötet är justerade och ligger på hemsidan: www.gutniskidrott.org . 
_ 
 
§ 31 Inför Stångaspelen 2025 

a) Avtal – FGI/SIF/FS 
Alla avtal från 2024 ligger kvar precis som de tidigare åren, men Olof, Emma Jakobsson och 
Charlotte Eliasson ska kolla över dessa vid ett senare tillfälle dock innan spelen startar. Det 
som ska klargöras är vem som ska stå för fibern framöver, att det bör vara Stangmalmen som 
står för detta. Olof tar detta med Emma.  
_ 
 

b) Sponsring 2025 
Sponsringen ligger på 170 000 kronor, och det är tämligen lågt. Detta beror dels på att några 
små och mellanstora sponsorer har återgått till äldre lägre avtal i jämförelse med 
jubileumsåret 2024, samt att en av huvudsponsorerna hoppat av. De övriga som hoppat av har 
alla skyllt på högre omkostnader. En annan orsak är att telefonen på kansliet varit obrukbar i 
sex veckor, då den inte gick att uppdatera med de senaste säkerhetsprotokollen. Ny telefon 
inköpt och installerad per den 31/3. 
_ 

 
c) Bilaga Gotlands Gratistidning 

Antal sidor diskuterades. Bilagan har tidigare varit på 24 sidor och eftersom en huvudsponsor 
försvunnit blir en sida borttagen. Det har även varit svårt att få in texter till bilagan från 
deltagande föreningar angående varpa och pärk, varpå sidantalet kan minskas till 20 sidor.  
Offerten landar på 45 000 kronor, precis som förra året för 24 sidor, och kostnaden för 20 
sidor blir 42 000 kronor.  Det tillkommer även kostnad för 500 övertrycksexemplar.  
 
Mötet beslutade att ha bilagan på 20 sidor detta år.  
_ 

 
d) Marknadsföring 

Vi marknadsförs på Idrottens Ö och Kulturens Ö. Affischer ska sättas upp på de platser som 
är tillåtna med start i slutet av maj. Vi kommer även att synas via de kanaler vi använder på 
webben.  
_ 

 
e) Entréer och anmälningsavgifter 

Anmälningsavgiften i bakpärk är som förra året 1400 kronor per lag och frampärken 1050 
kronor och i varpan är anmälningsavgiften 200 kronor per deltagare. Alla barn- och 
ungdomsklasser har samma avgift som förra året, 75 kronor per deltagare. 

http://www.gutniskidrott.org/
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Entrépriser är även dem samma som förra året, 100 kronor per dag och 180 kronor för 
helgbiljett. Swish kommer att användas, och det kommer åter igen vara en frivillig avgift 
onsdag – torsdag. Olof ska köpa in dagbiljetter till entréerna, helgbiljetter kommer finnas i 
lådorna. Angående parkeringsvaktandet kommer förfrågan återigen gå till Hansa Hoburg.  
_ 
 

f) Priser 
Kerstin har alla priser hemma nu inför spelen och medaljerna ska tas från de kvarvarande från 
förra året, samt fyllas på med den gamla modellen till Arenans priser. Anders Pettersson, som 
avgått tidigare i år från styrelsen, kan även detta år höra med Gullvi Larsson om varpans 
glaspriser.  
_ 
 
 

g) Inbjudan 
Skall skickas måndag den 28 april som planeringen ligger. Inbjudan går ut digitalt och skickas 
på post endast till de utan e-postadress. Mötet diskuterade innehållet och kom med en del 
förslag om förändringar. Dessa ska skickas till kansliet senast måndag morgon.  
_ 

 
h) Arena 

Patrik är ansvarig för Arenan och detta arbete kommer att utföras på samma sätt som förra 
året. Turistklassen flyttar från söndag till lördag, Familjen Boman från Fårösund kommer 
säkerligen vara behjälpliga och även Jonas Pettersson är tillfrågad.  
Timmy Lundegård, som kommer från travet i Visby, kommer att vara med även i år på arenan 
som konferencier. Tomas Ardin kommer även han att tillfrågas om deltagande, i den 
utsträckning han kan.  
_ 

 
i) Pärk 

Det är Carina Thorén och Magnus Thomsson som fortsätter med ansvaret för pärken. 
Domarna ska kontaktas igen för att höra om intresse för dömning under spelen. Sparbanken 
Gotland kommer förse alla domare i Mästarklass och Klass 1 med tröjor.  
Reservplanen tas bort för att skapa större utrymme.  
_ 

 
j) Varpa 

Tävlingsledare och sammankallande är nyinvalde Per-Erik Larsson tillsammans med Kristina 
och Maria Mattsson. De meddelade att de behöver en dator till programmet för resultaten, då 
den tidigare ansvarige hade sin egen dator. Kansliet köper in denna.  
De kommer ha lottningen till spelen den 10 juni.  
Högtalare efterfrågades för varpans del under spelen, och detta gäller stenvarpan under 
söndagen. Mötet bestämde att stentävlingen flyttas upp från skjutbanan till varpaplanerna.  
_ 

 
k) Mat, festarrangemang 

Ingen representant från Stånga IF eller Stangmalmen på plats. Festen kommer Stangmalmen 
att hålla i, och det blir två dagar som förra året (fre - lör). Maten kommer att bli foodtruck. 
 
Under dagtid kommer Stånga IF att ha mat till försäljning som tidigare år.  
_ 
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l) Stangmalmen – bevattning/planer/underhåll/service 
Emma Jakobsson är ordförande för Föreningen Stangmalmen och kunde inte komma till 
kvällens möte, men personer med insyn rapporterade att allt rullar på som vanligt. 
_ 

 
m) Ljud 

Mikael kontaktar Roger Wickman om ljudet. Det behövs en ljudanläggning till varpan eller 
om ljudet riktas annorlunda, Roger kontaktas även om detta.  
_ 
 

n) Försäkringar 
Mikael har redan kontaktat Folksam angående detta och betalning av avgift är redan inlagd 
för betalning en vecka innan spelen drar i gång.  
_ 
 

o) Tillståndsansökningar 
Mikael Nilsson söker tillstånd för spelen, Stangmalmen söker för festkvällen.  
_ 

 
p) Organisation/ansvarsområden 

Det bestämdes under mötet att de olika kommittéerna (varpa, pärk, arena och webbsändning) 
ska ha möte någon gång under de närmaste veckorna (isf 6 maj), och ska då gå igenom sina 
arbetsområden.  
En uppdaterad lista med ansvariga ska göras och sedan skickas ut till samtliga i 
arrangörsföreningarna. 
 

q) Webbsändning 
Förhoppningen är att få igång livesändning redan under majpärken för att sedan fortsätta 
under de kommande tävlingarna. Ola Thomsson ska tillfrågas om att hålla i pärkens 
upplösning i Mästarklasserna på Stångaspelen. Mikael håller i denna grupp och de kommer ha 
möte inom kort.  

 
r) Sjukvård 

Carina Thorén lyfte att det bara ska vara material på plats, inte någon sjukvårdare. Carina 
kollar även de lådor som finns och fyller på med det material som saknas.  
_ 

 
§ 32 Övriga frågor 

a)  SM-status 
FGI har arbetat för att höja status på vissa tävlingar under Stångaspelen, och det är 
Mästarklasserna i Pärk (bakpärk och frampärk), Stångstörtning samt Gutnisk Femkamp. 
Per den 24 april 2025 kom beslut från RF att FGI är godkände för att hålla SM i ovan 
nämnda grenar.  
 
b) Det gemensamma kommittémöte den 6 maj blir inte av, däremot kommer alla 
kommittéer ha egna möten på olika datum. 

_ 
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§ 33 Kommande möten 
 
Stångaspelsmöte, torsdag 12 juni, kl 18, Stangmalmen.  
_ 
 
§ 34 Mötets avslutande 
Ordförande Mikael Nilsson tackade deltagarna och förklarade mötet som avslutat.  
___ 
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